

Regulations of the show WUBOX 2023

The show will be held in Fontvieille (France) on **may 6 and 7, 2023**.

ENTRIES CLOSURE ON 2023/23/04 by via the internet on <https://cedia.fr>

DOGS ENTRANCE

- Until 8 AM.
- Beginning of evaluations 10 AM. on Saturday, 9 AM. on Sunday

PRESENTATION

It is specified that the dog can only be presented by a single person, which excludes any "double Handling". It is prohibited by any other person to call or to excite the dog outside the ring with any object, whistle or another gesture. The judge is responsible for enforcing this rule either by ring commissioner or by the organizers of the exhibition.

He may, in the event of non-compliance, disqualify the dog and record the reason in his judge's notebook. A certain tolerance may however be accepted by the judge, the only master in his ring.

CLASS DIVISION

MINOR PUPPY class (BABY) - from 3 to 6 months (with valid rabies vaccination for travel and by country conditions)

PUPPY class - from 6 to 9 months

JUNIOR class (YOUNG) - from 9 to 18 months

INTERMEDIATE class - from 15 to 24 months

OPEN class - from 15 months and over

WORKING class - from 15 months and over (only with FCI working certificate). To enter a dog in working class, the entry form must be accompanied by a copy of the FCI compulsory certificate, WCC (Working Class Certificate). The certificate must be obtained before the closing date of the exhibition.

CHAMPION class - Only boxers who have won a national or international title based on several claims (for example: International Champion, National Champions of the respective FCI countries) can be entered in the Champion Class. Must provide a copy of the certificate, in its absence, the dog will be registered automatically in open class. The certificate must be obtained before the closing date of the exhibition.

VETERAN class - from 8 years and over.

Exhibitors must be able to justify the day of the exhibition of their dog's career by presenting, if the organizing committee so requests, the working book and the original documents concerning their dog's career.

Progeny group - Composed of the reproductive present and at least 5 products all present in individual class.

Products from at least 3 litters with at least 2 females, for the males. 2 litter products minimum for females.

Breeding group - Composed of 3 subjects, at least, of the same color already engaged in individual class whatever it is and from the same breeding.

Entries for these last 2 classes can be taken on the spot before the start of the honor ring.

White Boxers

Will be judged in a single class, age and sex confused, without detailed judgment, without qualifier, nor ranking, by all the judges, at the start of the ring of honor. Only the best will be rewarded.

ENTRY FEES

They must be paid at the same time as the commitment (on <https://cedia.fr>)

By registering for a WUBOX exhibition, the exhibitor undertakes to:

- respect the rules of the WUBOX exhibition,
- have his dogs' microchips checked for functionality. The commitment will remain with the organizing company itself if the dog cannot be presented.

REFUSAL OR EXCLUSIONS

- commitments: the organization reserves the right to refuse all commitments that she thinks she shouldn't admit and repay them even after having accepted.
- dogs: On their entry the dogs will be examined by the service veterinarian and may be refused: dogs appearing ill, dogs with a cold, dogs with skin disease, dogs that are blind or cripples, dangerous dogs, monorchid dogs, cryptorchids or atrophies (these cannot be judged). The decision of the veterinary service is final. In these different cases, commitments will not be refunded. Dogs not listed in the catalog cannot be judged, unless their inclusion in the catalog has been omitted by the committee of organization (proof of commitment will be requested).

JUDGEMENTS

The judge's decision is final. An objection against it is inadmissible. Any undue criticism of a judge decision will result in the loss of all awarded ratings, titles and prizes, as well as immediate expulsion from the show.

Exclusion from all later events can also be imposed by the WUBOX Board (proposal to the WUBOX Board by the show management).

In no case, a dog absent at the timing of the judgments will only be considered later. First, all dogs will be judged and qualified. The 4 best of each class (unspecified of the classification) will be selected for the ring of honor of the afternoon.

The qualifiers awarded will be:

For the minor and puppy classes: Very Promising, Promising or Fairly Promising.

For all other classes: Excellent, Very Good, Good, Sufficient or Disqualified or cannot be judged.

HONOR RING

From 2.30 PM. (or later at the end of all judgments). In the main ring, the members of the jury will examine the white boxers, breeding groups and progeny groups.

The responsible of the pre-ring of honor will verify systematically the identification number or the tattoo of boxers qualified for the ring of honor.

Class by class the selected subjects will be called in the honor ring to be ranked and receive their rewards.

AWARDING WUBOX TITLES TO THE BEST DOGS OF THE EXHIBITION

Saturday

Ranking of minor Puppy classes FM and BM

Then Best Minor Puppy Male.

Ranking of minor Puppy classes FF and BF

Then Best Minor Puppy Female.

And then WUBOX Minor Puppy Winner.

Ranking of Puppy classes FM and BM

Then Best Puppy Male.

Ranking of Puppy classes FF and BF

Then Best Puppy Female.

And then WUBOX Puppy Winner.

Ranking of junior classes with the **WUBOX Youth Winner FM, BM, FF, BF.**

Then WUBOX Best Junior Male and WUBOX Best Junior Female

And then BIS WUBOX BEST JUNIOR (go to ring of Honour on Sunday)

The title of WUBOX Youth Winner is awarded on the occasion of the WUBOX show to one male and one female each of the fawn and brindle color, which were rated "Excellent 1" in the junior class.

Le dimanche

Classification of breeding groups, progeny groups and designation of the best white.

Ranking of working classes with the **WUBOX Working Winner FM, BM, FF, BF.**

The title of WUBOX Working winner is awarded on the occasion of the WUBOX show to one male and one female of each of the fawn and brindle color from the working class.

Ranking of veteran classes with the **WUBOX Veteran Winner FM, BM, FF, BF.**

Then Best Veteran Male and Best Veteran Female.

The title of WUBOX Veteran winner is awarded on the occasion of the WUBOX show to one male and one female of each of the fawn and brindle color.

Ranking of Intermediate, Open and Champion Classes.

The title of WUBOX Winner is awarded on the occasion of the WUBOX show to one male and one female of each of the fawn and brindle color, which were "Excellent 1" from intermediate, Open and Champion Classes.

Then **WUBOX BEST MALE** and **WUBOX BEST FEMALE** (Working Winner and WUBOX Winner).

Finally in the final are called:

BIS JUNIOR from Saturday
BEST VETERAN MALE
BEST VETERAN FEMALE
BEST MALE
BEST FEMALE

to nominate the **BEST IN SHOW (BOB)** and the **BEST OF OPPOSED SEX (BOS).**

COMPLAINTS

Any complaint based on these present rules, with the exception of those concerning judgments (given that they are without appeal), must be made in writing on the day of the exhibition and be accompanied by a deposit of **€ 200**, which will remain with the organization if after examination it is recognized without foundation.

All cases not provided for these regulations and disputes relating to its interpretation will be judged immediately by the organizing committee and may object of an appeal in writing (registered letter) to the board of WUBOX within 8 days. The decision of the WUBOX Board of Directors is final and irrevocable.

CANCELCATION

If it is impossible to open the exhibition for reasons major events beyond the control of the organizers, the entry fees will not be refunded, as the organizing company will have to cover the organization costs that she engaged.

RESPONSIBILITY

The welfare and health of the dogs must come first. The exhibitors are responsible for the welfare of the dogs. He is forbidden to expose a dog to a situation that could be dangerous to his health and well-being, such as example leaving it in the car in excessively hot or cold and/or treat him cruelly. The violation of this rule will lead to the exclusion from the dog show in Classes.

Anyone who knowingly gives false information, makes changes or interventions on his dog or tolerates it, likely to deceive the judge will be excluded from the test. Ranking, titles and prizes awarded during the exhibition may be

revoked. In case of repeat offence, a temporary or permanent ban of exposure may be pronounced by the Board. administration of the WUBOX.

The organizing company declines all responsibility for the leader theft, loss, flight, illness, death of exposed animals, bite caused by them, etc. and that in some case or for whatever reason. Dangerous dogs will not be admitted. Exhibitors are solely responsible within the exhibition area of accidents and other damage caused by their dogs, both to third parties and to themselves, the organisation can in no case be held responsible in their place. By the mere fact of the commitment of their dogs, the exhibitors accept absolutely, without conditions or reservations, all articles of these regulations which they acknowledge having taken knowledge by committing to the WUBOX show. In all cases not provided for in these regulations, the regulations of the Société Centrale Canine will be applied.

PENALTIES

May be temporarily or permanently excluded from exhibitions and competitions organized by the French Association of Boxer :

- a) Exhibitors who are guilty of acts against honor,
- b) those who have made a false statement,
- c) those who have had their dog undergo any operation likely to mislead about its quality,
- d) those who, by their language, their writings, their acts, harm the success of the Exhibition or harm the prestige of the Judges,
- e) those who have surreptitiously introduced a dog not engaged, or replaced a dog engaged by another.

Sanctions will be imposed in accordance with articles 4 and 8 of the Internal Regulations of the French Association of Boxer.

RABIES PROPHYLAXIS

PROPHYLAXIE DE LA RAGE

It is necessary to bring the vaccination card or the European passport.

For the Boxers of foreign exhibitors, the vaccination anti-rabies must have been done for more than one month, the certificate must have been authenticated by the authorities' veterinarians in the country of origin, guarantee that the animal has been vaccinated by a process authorized in that country and be translated officially in French. These same documents must be presented to access at the exhibition. In addition, dogs must be departed health. The origins of each of them should be able to be justified at all times. The designated official veterinarian by the Administration may refuse admission of dogs to the Exposure in the event of non-compliance with the conditions sanitary.

CONFIRMATION (Mostly for French dogs)

Confirmation age: 12 months minimum.

The confirmations will be made at the end of the judgments. Alone French judges can ensure confirmation. Your dog must be clearly identified and you must present with his identification sheet and his certificate of birth of the Société Centrale Canine, or emanating from a country member of the FCI or recognized by the FCI, as well as the correctly completed confirmatory examination form.

The sale of puppies is prohibited within the perimeter of the exhibition!

CAUTION won't be able to compete:

Boxers with cropped ears. Tailed boxers naturally short or bobbed-tailed born.

Validated by the AFB on January 12, 2023

Règlement de l'exposition WUBOX 2023

L'exposition se tiendra à Fontvieille les 6 et 7 mai 2023.

CLOTURE DES ENGAGEMENTS papier le 21/04/2023 par la poste (cachet de la poste faisant foi) et le 23/04/2023 minuit par internet sur <https://cedia.fr>

RECEPTION DES CHIENS

- Entrée des concurrents à partir de 8h
- Début des jugements à 10h le samedi et 9h le dimanche

PRESENTATION

Il est précisé que le chien ne peut être présenté que par une seule personne, ce qui exclut tout « double Handling », c'est-à-dire qu'il est interdit par tout autre personne d'appeler ou d'exciter le chien à l'extérieur du ring avec tout objet, sifflet ou autre gesticulation. Le juge est chargé de faire respecter cette règle soit par le commissaire de ring soit par les organisateurs de l'exposition. Il pourra, en cas de non-respect, disqualifier le chien et consignera le motif sur son carnet de juge. Une certaine tolérance peut être cependant acceptée par le juge, seul maître dans son ring.

CLASSES D'ENGAGEMENT

Classe BABY - Pour les chiens âgés de 3 à 6 mois (avec une vaccination antirabique valide pour le voyage et selon les conditions du pays où est organisé l'exposition).

Classe PUPPY - Pour les chiens âgés de 6 à 9 mois

Classe JEUNE - Pour les chiens âgés de 9 à 18 mois

Classe INTERMEDIAIRE - Pour les chiens âgés de 15 à 24 mois

Classe OUVERTE - Pour les chiens âgés de 15 mois et plus.

Classe TRAVAIL - Pour les chiens âgés de 15 mois et plus et titulaires du certificat délivré par la FCI permettant l'engagement en classe Travail. Fournir impérativement une copie de l'attestation, en son absence, le chien sera inscrit d'office en classe ouverte. Le certificat doit être obtenu avant la date de clôture de l'exposition.

Classe CHAMPION - Pour les chiens déclarés Champions de Beauté Nationaux des pays membres de la F.C.I. et Champions internationaux de la F.C.I. âgés de 15 mois au jour de l'ouverture de l'exposition. Fournir une copie de l'homologation. En l'absence de ce document, le chien concourant sera inscrit d'office en classe ouverte (la récompense doit être obtenue avant la date de clôture de l'exposition).

Classe VÉTÉRAN - Pour les chiens âgés de 8 ans et plus.

Le jour de l'exposition, les exposants doivent pouvoir justifier de la carrière de leur chien en présentant, si la commission d'organisation le demande, le carnet de travail et les documents originaux concernant la carrière de leur chien.

Lot de Reproducteur - Composé du reproducteur présent et d'au moins 5 produits tous présents en classe individuelle, quelle qu'elle soit. Produits issus de 3 portées minimum avec au moins 2 femelles, pour les mâles.

Produits de 2 portées minimum pour les femelles.

Lot d'élevage - Composé de 3 sujets, au moins, de même couleur déjà engagés en classe individuelle quelle qu'elle soit et issus du même élevage.

Les engagements pour ces 2 dernières classes peuvent être pris sur place avant le début du ring d'honneur.

Boxers blancs

Les Blancs seront jugés dans une classe unique, âge et sexe confondu, sans jugement détaillé, sans qualificatif, ni classement, par l'ensemble des juges, en début du ring d'honneur. Seul le Meilleur sera récompensé.

DROITS D'ENGAGEMENT

Ils doivent être réglés en même temps que l'engagement

(chèque pour les engagements envoyés par la poste et CB pour les engagements sur CEDIA).

En s'inscrivant à l'exposition WUBOX, l'exposant s'engage à
a) respecter le règlement de l'exposition WUBOX,
b) faire vérifier la fonctionnalité de la puce de ses chiens.
L'engagement restera acquis à la société organisatrice même si le chien ne peut être présenté.

REFUS OU EXCLUSIONS

a) des engagements :

L'organisation se réserve le droit de refuser tous les engagements qu'elle croirait ne pas devoir admettre et de les rembourser même après les avoir acceptés.

b) des chiens :

A leur entrée les chiens seront examinés par le service vétérinaire et pourront être refusés : les chiens paraissant malades, les chiens enrhumés, les chiens atteints de maladie de peau, les chiens aveugles ou estropiés, les chiens dangereux, les chiens monorchides, cryptorchides ou atrophiés (ceux-ci ne pouvant être jugés). La décision du service vétérinaire est sans appel. Dans ces différents cas, les engagements ne seront pas remboursés.

Les chiens non-inscrits au catalogue ne pourront pas être jugés, sauf si leur inscription au catalogue a été omise par le comité d'organisation (une preuve de l'engagement sera demandée).

JUGEMENTS

La décision du juge est définitive. Toute critique induite d'une décision du juge peut entraîner la révocation du classement, des titres et des prix décernés. Le cas sera signalé au comité de la WUBOX pour éventuellement décider des suites à donner.

Les exposants sont responsables de la présentation de leur chien en temps voulu. En aucun cas, un chien absent au moment des jugements ne sera examiné par la suite.

Dans un premier temps, tous les chiens seront jugés et qualifiés. Les 4 meilleurs de chaque classe (sans précision du classement) seront sélectionnés pour le ring d'honneur de l'après-midi.

Les qualificatifs attribués seront :

Pour les classes « Baby et Puppy » :

Très Prometteur, Prometteur ou Assez Prometteur.

Pour toutes les autres classes :

Excellent, Très Bon, Bon, Suffisant ou Disqualifié ou Ne peut pas être jugé.

RING D'HONNEUR

A partir de 14h30 (ou plus tard au terme de tous les jugements).

Dans le ring d'honneur, les membres du jury examineront les boxers blancs, les lots d'élevage et les lots de reproducteurs.

Les commissaires du pré-ring d'honneur vérifieront systématiquement le numéro d'identification ou le tatouage des boxers qualifiés pour le ring d'honneur.

Classe par classe les sujets sélectionnés seront appelés sur le ring d'honneur pour être classés et recevoir leurs récompenses.

ATTRIBUTION DES TITRES WUBOX AUX MEILLEURS SUJETS DE L'EXPOSITION

Le samedi

Classement des classes Baby MF et MB

Puis Meilleur Baby Mâle.

Classement des classes Baby FF et FB

Puis Meilleur Baby Femelle.

Désignation du Meilleur Baby WUBOX.

Classement des classes Puppy MF et MB

Puis Meilleur Puppy Mâle.

Classement des classes Puppy FF et FB

Puis Meilleur Puppy Femelle.

Désignation du Meilleur Puppy WUBOX.

Classement des classes jeunes avec désignation des **Champions jeune WUBOX, MF, MB, FF, FB**
Puis désignation du Meilleur Jeune Mâle WUBOX et de la Meilleure Jeune femelle WUBOX.
Puis désignation du BIS Jeune WUBOX.
(Présenté au ring d'honneur du dimanche pour le BIS)

Le dimanche

Classement des Lots d'élevage, des Lots de Reproducteurs et désignation du meilleur blanc.
Classement des classes Travail avec désignation des **Champions WUBOX de travail MF, MB, FF et FB.**
Classement des classes vétérans avec désignation des **Champions vétérans WUBOX MF, MB, FF, FB,**
Puis désignation du Meilleur Vétérans Mâle WUBOX et de la Meilleure Vétérans Femelle WUBOX.

Classement des classes Intermédiaire, Ouverte et Champion MF.

Puis désignation du Champion WUBOX MF.

Classement des classes Intermédiaire, Ouverte et Champion MB.

Puis Désignation du Champion WUBOX MB.

Puis avec les champions WUBOX de travail MF, MB désignation du MEILLEUR MÂLE WUBOX.

Classement des classes Intermédiaire, Ouverte et Champion FF.

Puis désignation de la Championne WUBOX FF.

Classement des classes Intermédiaire, Ouverte et Champion FB.

Puis Désignation de la Championne WUBOX FB.

Puis avec les championnes WUBOX de travail FF, FB désignation de la MEILLEURE FEMELLE WUBOX.

Enfin en finale dans le ring d'honneur sont appelés :

Meilleur Jeune WUBOX (du samedi)
Meilleur Vétérans Mâle WUBOX
Meilleure Vétérans Femelle WUBOX
Meilleur Mâle WUBOX
Meilleure Femelle WUBOX

pour nommer le Meilleur de race (BOB) et le Meilleur du sexe opposé (BOS).

RÉCLAMATIONS

Toute réclamation fondée sur ce présent règlement, à l'exception de celles concernant les jugements (attendu qu'ils sont sans appels), devra être formulée par écrit le jour de l'exposition et être accompagnée d'une caution de **200 €**, qui restera acquise à la société organisatrice si après examen elle est reconnue sans fondement.

Tous les cas non prévus au présent règlement et toutes les contestations relatives à son interprétation seront jugés immédiatement par le comité d'organisation et pourront faire l'objet d'un recours par écrit (lettre recommandée) auprès du conseil d'administration de la WUBOX dans un délai de 8 jours. La décision du conseil d'administration de la WUBOX est définitive et irrévocable.

ANNULATION

En cas d'impossibilité d'ouvrir l'exposition pour des raisons majeures indépendantes de la volonté des organisateurs, les droits d'engagement ne seront pas remboursés, attendu que la société organisatrice devra couvrir les frais d'organisation qu'elle a engagés.

RESPONSABILITÉ

Le bien-être et la santé des chiens doivent primer. Les exposants sont responsables du bien-être des chiens. Il est interdit d'exposer un chien dans une situation pouvant être dangereuse pour sa santé et son bien-être, comme par exemple le laisser dans la voiture par temps excessivement chaud ou froid et/ou le traiter de manière cruelle. La violation de cette règle entraînera l'exclusion de l'exposition canine en cours. Toute personne qui, sciemment, donne de fausses

informations, apporte des modifications ou des interventions sur son chien ou en tolère, de nature à tromper le juge sera exclue de l'épreuve. Le classement, titres et prix décernés lors de l'exposition pourront être révoqués. En cas de récidive, une interdiction temporaire ou permanente d'exposition pourra être prononcée par le conseil d'administration de la WUBOX.

La société organisatrice décline toute responsabilité du chef de vol, perte, fuite, maladie, mort des animaux exposés, morsure occasionnée par eux, etc. et cela en quelque cas ou pour quelque cause que ce soit. Les chiens dangereux ne seront pas admis. Les exposants étant seuls responsables dans l'enceinte de l'exposition des accidents et autres dégâts occasionnés par leurs chiens, tant à des tiers qu'à eux-mêmes, la société organisatrice ne peut en aucun cas être reconnue responsable en leur lieu et place. Par le seul fait de l'engagement de leurs chiens, les exposants acceptent d'une façon absolue, sans conditions ni réserves, tous les articles du présent règlement dont ils reconnaissent avoir pris connaissance en s'engageant à l'exposition WUBOX. Dans tous les cas non prévus au présent règlement, les règlements de la Société Centrale Canine seront appliqués.

SANCTIONS

Pourront être exclus temporairement ou définitivement des Expositions et Concours organisés par l'AFB :

- a) les Exposants qui se rendront coupables de faits contre l'honneur ;
- b) ceux qui auront fait une fausse déclaration ;
- c) ceux qui auront fait subir à leur chien toute opération susceptible de tromper sur sa qualité ;
- d) ceux qui, par leur langage, leurs écrits, leurs actes, nuiraient au succès de l'Exposition ou porteraient atteinte au prestige des Juges ;
- e) ceux qui auront introduit subrepticement un chien non engagé, ou remplacé un chien engagé par un autre.

Les sanctions seront prononcées conformément aux articles 4 et 8 du Règlement Intérieur de l'Association Française du Boxer.

PROPHYLAXIE DE LA RAGE

Il est nécessaire de se munir du carnet de vaccination ou du passeport européen.

Pour les Boxers des exposants étrangers, la vaccination antirabique doit avoir été pratiquée depuis plus d'un mois, le certificat devra avoir été authentifié par les autorités vétérinaires du pays d'origine, garantissant que l'animal a bien été vacciné par un procédé autorisé dans ce pays et être traduit officiellement en langue française. Il y a lieu de présenter ces mêmes documents pour accéder à l'Exposition. Par ailleurs, les chiens doivent être en parfait état de santé. Les origines de chacun d'eux devront pouvoir être justifiées à tout moment. Le vétérinaire officiel désigné par l'Administration peut refuser l'admission des chiens à l'Exposition en cas de non-conformité aux conditions sanitaires.

CONFIRMATION (seulement pour les chiens Français)

Âge de confirmation : 12 mois minimum.

Les confirmations se feront au terme des jugements. Seuls les juges français peuvent assurer la confirmation. Votre chien doit être identifié très lisiblement et vous devrez le présenter avec sa fiche d'identification et son certificat de naissance de la Société Centrale Canine, ou émanant d'un pays membre de la FCI ou reconnu par la FCI, ainsi que le formulaire d'examen de confirmation correctement rempli.

La vente de chiots est interdite dans le périmètre de l'Exposition.

ATTENTION ne pourront pas concourir :

Les boxers aux oreilles coupées. Les boxers à queue naturellement courte ou à queue coupée.

Validé par l'AFB le 12 janvier 2023